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Marianne Ankjær Tove Faber Frandsen 
Margrethe Hansen Møller Inga Dorothea Carlotta Ejsmont  
Jacob Buur Mette Monrad Madsen 
Carl-Henrik Nielsen Lene Dreisig Sørensen 
Ella Mølgaard  
Mette Vagner Dokkedahl  
Nicklas Egebæk Hansen  
Camilla Sausholm Jensen Fraværende uden afbud: 
Katrine Jee Sundberg Christensen  
Maja Husted Nielsen  
Christopher Møller Madsen  
Annette Bruun Larsen  
Kirsten Busk Eskildsen  
Lone Møland Munch  
Carina Rømer  
  
  
  

 
 

  

Punkter til drøftelse  
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 
 

 

2. Godkendelse af referat  

Godkendt ved skriftlig høring. 
 

3. Meddelelser 
a) Meddelelser vedr. studieordning  
b) Meddelelser vedr. høringssvar  
c) Meddelelser vedr. SNIKS bevilling 
d) Meddelelser vedr. ansøgninger  
e) Meddelelser vedr. opfølgning på kvalitetspolitik 
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f) Øvrige meddelelser 
• Studieretninger SDU Campus Kolding (Excel bilag) 
• SDU Company dating 
• OK 2018 
• Anbefalinger fra Regeringens Universitetsudvalg 
• Business Lunch 

Studienævnet tog de skriftlige meddelelser til efterretning. 
 

g) Studienævnsformanden 
• 10 studerende under SNIKS tager på udvekslingsophold. 

 
h) De studerende 
i) Andre 
Studienævnet tog de mundtlige meddelelser til efterretning. 

 
4. Sager til behandling undervisning 
4.1 Kursusevalueringer 

JB redegjorde for kursusevalueringerne på ITPD. ITPD har med afsæt i 
studenterevalueringerne besluttet at: 

• Social Design gennemføres i separate kurser for kandidat- og 
bachelorstuderende i ES18, ikke kombineret som i ES17.  

• Skriveugen i Design Research flyttes til midt i semesteret for at 
motivere de studerende til at starte på deres opgave tidligere. 

• Gentænke formatet for Critical reflection. Der var oprindelig en lille 
studiekreds på 12. Nu er antallet oppe på 20.  

• For In-company Project har der været en diskussion for og imod 
gruppevejledning. Der vil fremover blive tilbudt et forløb med tættere 
opfølgning, hvor man kan mødes med de andre i praktik. 

 

 

5. Sager til behandling eksamen - ingen 
 

 

6. Sager til behandling studieordninger - ingen 
 

 

7. Sager til behandling kvalitetspolitikken 
7.1 Opfølgning på studiestartsundersøgelse (BA – Kolding) 

MA orienterede om de anbefalinger, som de studerende er kommet med. MA har 
udarbejdet et notat og foreslår, at anbefalingerne indarbejdes i planlægningen af 
kommende studiestart.  
 
Studienævnet bakker op. 
 

7.2 Studiestartsundersøgelse (KA) 
Studienævnet drøftede Studiestartundersøgelsen for KA-uddannelser 2017. 
Svarandelen var som følger: 

• Cand.ling.merc.  2016 3 ud af 3 studerende - 2017 3 ud af 7 studerende 
• ITPD 2016 9 ud af 23 studerende - 2017 22 ud af 38 studerende 
• Webkommunikation 2016 31 ud af 67 studerende - 2017 54 ud af 92 

studerende 
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Generelt set er svarende tilfredsstillende. MA foreslår, at proceduren for BA 
gentages. Dvs. at studenterrepræsentanterne går tilbage til deres medstuderende 
og spørger til, hvordan de pæne tal vedligeholdes eller forbedres.  
 
JB tilføjer, at mere information altid efterspørges. Det vil altid tage lidt tid på 
studiet, inden det hele giver mening. Det er ikke sikkert, at mere information i 
løbet af introdagene vil give alle svarerne. 
Feedback efterspørges også ofte. JB foreslår, at man som underviser kunne være 
mere tydelig i, at ”nu gives der feedback”.  
 
De studerende fremhæver, at det ikke er mange KA-studerende, der deltager i 
sociale arrangementer.  Der er en stor del af de studerende, som pendler. Der er 
ikke pt. det samme ryste-sammen forløb i starten af studiet, som der er på BA. Det 
blev forslået at have f.eks. et eftermiddagsarrangement. Ofte har KA-studerende 
et netværk fra BA-uddannelserne, men der er nytilkommende studerende uden 
det netværk.  
 
MA beder studerende Christopher og Nicklas om at følge op på 
studiestartsundersøgelsen og rapportere tilbage til MA mhp. præsentation på 
næste møde. 

 
7.3 Kapacitetstal 2018 

Studienævnet tog kapacitetstallene til efterretning. 
 

8. Andre sager til behandling  
 8.1 Undervisningspris 2018 

Studienævnet skal på baggrund af indkomne forslag indstille kandidat(er) til årets 
Undervisningspris. 
Studienævnet indstiller de foreslåede undervisere til Dekanen.  
 

 

9. Merit- og dispensationsansøgninger 
9.1 Ansøgninger til behandling 

Ansøgninger blev behandlet. 
 

9.2 Sager til endelig behandling 
Formandsafgørelser blev taget til efterretning. 
 

 

10. Eventuelt 
Der skal i løbet af foråret 2018 laves Uddannelsesberetninger, som bl.a. indeholder 
en SWOT analyse. MA beder studenterrepræsentanterne om at udarbejde en 
SWOT på de enkelte uddannelser. Studenterrepræsentanterne får tilsendt SWOT 
fra 2016 som udgangspunkt. MA vil gerne høre tilbage d. 22. maj, så resultaterne 
kan fremlægges på næste møde.  

 


